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Särskilt yttrande 
§ 5  Inriktningsbeslut S1mmets skola 

  
Enligt den nya befolkningsprognosen finns det i dagsläget inget behov a= bygga e=  
högstadium när nya SAmmets skola uppförs. Däremot ska en framAda plan tas fram 
för en utökning av 7-9 när och om behov uppstår. Vi ska allAd värna om ska=ebetalarnas 
pengar och inte bygga det som inte anses vara e= behov därför tycker vi Moderater a=  
det nya inriktningsbeslutet är nödvändigt. 

SAmmets skola har varit utsa= för brand och skolverksamheten har nu evakueringslösningar  
utanför skolan samt i paviljonger på skolgården vilket behöver åtgärdas samAdigt som  
prognosen visar a= fler barn, i aktuell ålder, kommer a= öka i centrumområdet. Med den 
bakgrunden tycker vi Moderater a= skolan ska byggas.  

Vid nybyggnaAon av skolor är det vikAgt a= ta hänsyn All personalparkeringar för a= vara  
en a=rakAv arbetsgivare. Precis som den Adigare förstudien visar är Allgängligheten vikAg  
gällande färdtjäns=ransporter.  

Det är glädjande a= den anpassade grundskolans elever får en ny idro=shall som är  
anpassad för paraidro=. 

Jeanette Hellmark (M)   
För den Moderata gruppen               
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